

Date: 12/12/2025

Ref: ADX/CEO/12122025/02

التاريخ 12/12/2025 المرجع: ADX/CEO/1212025/02 السادة قسم الإفصاح والإمتثال

إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبى للأوراق المالية

Disclosure and Compliance Section Market Operations and Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange

of 2025

Abu Dhabi Ship Building PJSC (the "Company") extends its sincere greetings and best wishes.

With reference to the subject above, we would like to inform you that Board of Directors Meeting No. (4) for the year 2025 will be held on Wednesday, 17 of December 2025 at 10:00 AM at the Company's headquarters to discuss the following agenda:

- Approval of Previous Minutes of Meeting
- Discussion of financials updates and review of the Company's 2026 budget.
- **Operations Update**
- Any other Business.

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة الشركة رقم (4) لعام (4) عام Subject: Board of Directors Meeting No. (4) 2025

> تهديكم شركة أبو ظبى لبناء السفن ش.م.ع ("الشركة") أطيب تحداتها و أصدق تمنياتها بدوام التوفيق.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة الشركة سيعقد اجتماعه رقم (4) لعام 2025 يوم الإربعاء، الموافق 17 ديسمبر 2025، الساعة 10:00 صباحاً في مقر الشركة، وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:

- اعتماد محضر الاجتماع السابق مناقشة مستجدات قسم المالية ومراجعة الموازنة المالية للشركة لعام 2026.

 - مستجدات المشاريع
 أي أعمال أخرى

Kind Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

David Massey Chief Executive Officer

PUBLIC



Mussafah Industrial Area P.O. Box 8922 Abu Dhabi, UAE

adsb.ae

منطقة المصفح الصناعية ص.ب: 8922 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

adsb.ae